
げゲ-Hertogenbosch, 06-06-2014 

 

 

Geachte statenleden, 

Ik wil u een eenvoudige vraag voorleggen: vindt u dat een externe partij mag bepalen wat de 

publieke televisiezender van deze provincie, Omroep Brabant, uitzendt? Als uw antwoord op deze 

┗ヴ;;ｪ けﾐWWげ luidt, dan adviseer ik u met klem om deze brief te lezen. 

Afgelopen woensdag zond het actualiteitenprogramma EenVandaag een reportage uit over de 

internationale rel die vier jaar geleden tijdens het wereldkampioenschap voetbal in Zuid-Afrika 

ontstond rond de zogenaamde Bavaria-Babes. NRC wijdde er een dag later een column aan. 

Ik heb de campagne van bierbrouwer Bavaria destijds van binnenuit gevolgd als journalist van 

Omroep Brabant. De documentaire die ik daarover heb gemaakt is echter nooit uitgezonden. Ik heb 

hierover verteld in het televisieprogramma EenVandaag en was diezelfde dag ook te gast in het 

gelijknamige radioprogramma op radio 1. Beide items zijn te vinden op deze webpagina:  

http://www.eenvandaag.nl/buitenland/51889/oorlog_met_de_fifa . Ik wil u vragen om zeker het 

radio-interview eens goed te beluisteren. 

Bavaria beweert dat het destijds een geheime overeenkomst heeft moeten sluiten met de 

internationale voetbalbond FIFA om de twee gearresteerde Nederlandse Babes vrij te krijgen. 

Onderdeel van die deal zou zijn に maar niemand mag de overeenkomst zelf inzien に dat de FIFA 

direct een claim neerlegt bij Bavaria als de bierbrouwer of één van de direct betrokkenen zich in het 

openbaar uitlaat over de kwestie. 

Met die claim in de hand heeft Bavaria uitzending verhinderd van de documentaire die ik heb 

gemaakt. Omroep Brabant is overstag gegaan voor het dreigement dat een eventuele FIFA-claim na 

uitzending direct zou worden doorgezonden naar de omroep.  EenVandaag heeft hetzelfde 

dreigement deze week overigens gewoon naast zich neergelegd en beelden uit de documentaire 

uitgezonden. 

Ik wil u vragen om eens kritisch naar deze kwestie te kijken. Het gaat hier uiteindelijk toch om 

inperking van de vrijheid van meningsuiting. Ook zijn de motieven van Bavaria om uitzending van de 

documentaire tegen te gaan niet altijd helder. Tegen een interview van het blad Elsevier met één van 

de betrokken vrouwen heeft de bierbrouwer, voor zover ik weet, niet geprotesteerd. Terwijl bij mijn 

documentaire, die een niet al te positief beeld schetst van de Bavaria-campagne, direct de claim van 

de FIFA is ingezet. 

Ik weet niet of het binnen uw verantwoordelijkheid als vertegenwoordigers van de provincie, 

tenslotte de subsidiënt van Omroep Brabant, valt om de omroep te sommeren om de documentaire 

(in het kader van diezelfde vrijheid van meningsuiting) alsnog uit te zenden. U zou de kwestie echte 

op zijn minst bespreekbaar kunnen maken, zodat de hoofdredactie van de omroep de gemaakte 

keuzes eens publiekelijk moet verduidelijken. Tot dusver hult Omroep Brabant zich namelijk in 

zwijgen. 

http://www.eenvandaag.nl/buitenland/51889/oorlog_met_de_fifa


Ik vind dit een onacceptabele houding. Een journalistieke organisatie moet de persvrijheid hoog in 

het vaandel hebben staan en zou daarover altijd verantwoordelijkheid moeten willen afleggen. Ook 

al に of misschien zelfs juist に als de tegenstander FIFA of Bavaria heet. Hopelijk bent u dat me eens. 

Vergeet ook niet dat deze documentaire met publiek geld is gemaakt. 

Vanzelfsprekend ben ik bereid om deze brief in een persoonlijk onderhoud toe te lichten. Ik heb de 

afgelopen dagen overigens ook uitgebreid over de Bavaria-Babes gepubliceerd op mijn blog 

http://vliegopdemuur.wordpress.com . Daar kunt u nog veel meer achtergronden van deze kwestie 

lezen. 

Met vriendelijke groet, 
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